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Närvarande: Birgitta Jönsson, Gunilla Hepp, Lena Pira, Karin Fellström, Monica Gripp, Eva 
Tufvesson, Britt-Marie Ek, Marianne Lundqvist 
 
Plats: Hemma hos Eva Tufvesson, Simrishamn 

 

1. Mötets öppnande President Lena Pira öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare Britt-Marie Ek valdes till sekreterare. 
 

3. Godkännande av 
dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Val av justerare Marianne Lundqvist valdes att justera dagens protokoll 
 

5. Föregående protokoll 
 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes. 
 

6. Info presidenten Lena har fått förhinder till att delta i DÅ den 5/10. Birgitta 
Jönsson ersätter. 
 

Vi har fått en inbjudan till IW Skurup den 13/11 med föredrag 
av Rotary Doctors. Det kolliderar med vårt månadsmöte, så vi 
får tacka nej. 
 
Vid besöket hos IW i Rönne, berättade de att de har flera 
mindre bokklubbar och en stickklubb. Vi bestämde att vi 
behåller vår som den är nu. Vi ska undersöka intresse för en 
handarbetsklubb vid nästa månadsmöte.  
 

7. Info sekreterare Klubbsekreterarna ska ha ett eget möte efter ordinarie DÅ. 
 

8. Info klubbmästare Allt klart inför månadsmötet i Borrby den 9/10. 
 
 
 

9. Info kassör 
 

Det är några som inte betalat medlemsavgiften De kontaktas 
och är under kontroll. 
 
Vi betalar 310 kr per medlem till IW. Vad får vi för de pengarna? 



Ta upp frågan på DÅ vad de 113 kr som är över går till? 
 
Tar upp ”Lådan” på nästa månadsmöte och tar med Swish 
profilen så att vi lätt kan scanna och skicka vårt bidrag.  
 

10. Info ISO  IW Rönne är positiva till fortsatt kontakt. Återkommer till oss 
ang. vänklubb. Vi kan tänka oss bjuda in dem till ett vårmöte. 
 

11. Kommande 
medlemsmöten  

Borrby Bokby 9/10. 
Hemma hos i november. Vi går ut med lista på nästa 
månadsmöte där man kan anmäla om man är intresserad av att  
hålla ett möte i sitt hem. 
Birgitta kontaktar Caj Gustavsson för att höra om han kan 
komma och berätta om snapsvisor på mötet i december på 
Rörums Gårdshotell. 

12. Övriga frågor Birgitta gick igenom mejlet som kommit ang. skötsel av 
hemsidan. Vi tycker vårt system är bra. Birgitta och Elisabeth 
svarar på mejlet.  
BESLUT: Vi fortsätter som tidigare med skötseln av hemsidan. 
Styrelsen står bakom detta beslut då det fungerat utmärkt för 
oss. 
 
Nya medlemmar välkomnas gärna och efter att ha varit gäst två 
gånger, förväntas man bli medlem. 
 
Gunilla tar med standarer till nästa möte. 
 

13.Nästa styrelsemöte 

 
Den 23/10 kl 14.00 träffas vi hos Karin Fellström i Brantevik. 

14. Mötet avlsutas Lena Pira avslutade mötet och vi tackade Eva för kaffe och god 
kaka.  

Simrishamn 24-10-03 

 
 
Britt-Marie Ek 
Sekreterare 

 
 
Marianne Lundqvist 
Justerare 

 

 

 

Lena Pira 

President 

 

 


